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Protokół nr 103/2008 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 23.07.2008 r. 
 
 

Obecni – wg listy obecności 
Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 

 
Porządek posiedzenia:  
 

1) Projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa Kierownikowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                  

w Lęborku do podejmowania czynności w zakresie realizacji projektu 
systemowego pn. Aktywizacja społeczno – zawodowa „Brama Perspektyw”                
- Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Zdzisław Korda. 

2) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 
3) Decyzja w sprawie utworzenia Związku Powiatów Lęborskiego                           

i Słupskiego. 

4) Sprawy rożne. 
5) Przyjęcie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu Lęborskiego                         

nr 100/2008, 101/2008 oraz 102/2008. 
 
Ad 1) 

 
Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Zdzisław Korda 
przedstawił: 

 
1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Kierownikowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                  
w Lęborku do podejmowania czynności w zakresie realizacji projektu 
systemowego pn. Aktywizacja społeczno – zawodowa „Brama 
Perspektyw”. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Lęborku od 2008 
roku rozpoczęło starania o uzyskanie środków z Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki na realizację projektu z zakresu rozwoju                                     
i upowszechniania aktywnej integracji.  

Przyjęty dnia 28 marca 2008 roku wniosek przeszedł pozytywnie ocenę 
formalną i został zweryfikowany pod względem merytorycznym.  
Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 149/08. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
   
2) kosztorys inwestorki Placówki Wielofunkcyjnej nr 1 w Lęborku. Kierownik 

poinformował, iż łącznie z ociepleniem placówki kosztorys wynosi 306.000 
zł, a bez ocieplenia wynosi 173.334,51 zł.  

Zarząd wyraził zgodę na rozpisanie przetargu na ww. zadanie bez 
ocieplenia na kwotę 160.000 zł, gdyż taka kwota została zaplanowana w 
budżecie na 2008 rok. 

W przypadku uzyskania wyższych ofert niż 160.000 zł należy o tym fakcie 
poinformować Zarząd i ewentualnie zwrócić się o zwiększenie budżetu na 
ten cel. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
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Ad 2) 
 

Podinspektor Referatu Programów Pomocowych p. Hanna Kowalska 
przedstawiła: 

 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany                       
w Programie na Rzecz Zatrudnienia i Spójności Społecznej Powiatu 
Lęborskiego na lata 2007 – 2015. Projektem uchwały zmianie ulegają: 
rozdziały III, VI i VII Programu na Rzecz Zatrudnienia i Spójności 

Społecznej Powiatu Lęborskiego na lata 2007 – 2015 oraz załączniki nr 2                
i 3 do tego Programu, które otrzymują brzmienie jak w załączniku numer 1 
do niemniejszego protokołu.  
Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 150/08. 
/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
Kierownik Referatu Rozwoju Promocji p. Andrzej Kubiak przedstawił: 
 

1) zatwierdzenie ogłoszenia oraz SIWZ w postępowaniu o udzielenie 
zamówienia publicznego, którego wartość szacunkowa nie przekracza 

kwoty określonej w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 
ustawy Prawo zamówień publicznych, realizowanym w trybie przetargu 
nieograniczonego na wykonanie boisk sportowych w ramach budowy 

kompleksu „Moje Boisko-Orlik 2012”, położonych w Lęborku, przy ul. 
Warszawskiej 17. Kierownik poinformował, iż przedmiot przetargu 
obejmuje wykonanie boisk sportowych:  

– boisko do piłki nożnej z nawierzchnią ze sztucznej trawy, 
– boisko wielofunkcyjne (oznaczone pola do gry: dwa boiska do 

koszykówki, boisko do siatkówki, piłki ręcznej i tenisa) ze sztuczną 
nawierzchnią, 

– ogrodzenie boisk, 

– oświetlenie boisk, 
– chodniki i trawniki, 

– budynek zaplecza sanitarno-szatniowego, 
– przyłącza: wodociągowe, kanalizacyjne, deszczowe. 

Termin wykonania zamówienia wyznaczony jest do 30 listopada 2008 

roku. Zamawiający żąda wpłacenia wadium w wysokości 15.000 złotych. 
Termin składania ofert upływa z dniem 14 sierpnia 2008 r. o godz. 09:00, 
a otwarcie ofert nastąpi tego samego dnia (14 sierpnia 2008 r.) o godz. 

9:15. Kierownik dodał, iż kosztorys inwestorski na w/w zadanie wynosi 
1.654.643,67 zł. W związku z tym brakujące środki finansowe należy 

pozyskać z rezerwy celowej na oświatę. 
Zarząd przyjął SIWZ wraz z ogłoszeniem stanowiącym załącznik numer 2 
do niniejszego protokołu. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda 
przedstawiła: 
 

1) pismo Dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury p. Teresy Szczepańskiej             
o utrzymanie wynagrodzenia na poziomie nauczyciela mianowanego dla 

nauczycielki p. Jolanty Barańczuk- załącznik numer 3 do niniejszego 
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protokołu. Naczelnik poinformowała, iż wpłynęła decyzja Pomorskiego 
Kuratora Oświaty uchylająca zaskarżoną decyzję starosty Powiatu 

Lęborskiego z dnia 12.05.2008 r. w sprawie stwierdzenia nieważności aktu 
nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela kontraktowego Pani 
Jolancie Barańczuk wydanego przez Dyrektora MDK-u z dnia 4.09.2000 

r., którą Kurator przekaże do ponownego rozpatrzenia organowi I 
instancji- załącznik numer 4. 
Dyrektor p. Teresa Szczepańska poinformowała, iż od nowego roku 
szkolnego ma zamiar zatrudnić p. Barańczuk, jako nauczyciela 
kontraktowego oraz utrzymać wynagrodzenie na poziomie nauczyciela 

mianowanego uwzględniając nieprawidłowości do jakich doszło przy 
wydawaniu aktów nauczyciela kontraktowego, a później mianowanego. 

 Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
 
2) wniosek Starosty Wejherowskiego o wyrażenie zgody na skierowanie 

Joanny Gross do SOS- W w Lęborku. Naczelnik poinformowała, iż 
Dyrektor SOSW w Lęborku dysponuje wolnym miejscem na przyjęcie ww. 

uczennicy. 
Zarząd wyraził zgodę na przyjęcie uczennicy i zwrócenie się do Starosty               
o przekazanie subwencji wyliczonej według wag bez upośledzenia                     

w wysokości jakiej otrzymywali na jej kształcenie. 
/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

3) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania 
zespołu ds. standaryzacji zatrudnienia i płac pracowników administracji                    
i obsługi w szkołach i placówkach oświatowych podległych Powiatowi 
Lęborskiemu. Zespół składa się z członków powołanych według 

następujących zasad: 
1. Przewodniczący zespołu - Wicestarosta Lęborski. 
2. Członek zespołu - pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, 

3. Członek zespołu - pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, 
4. Członek zespołu - główny księgowy szkoły  podległej Powiatowi 

Lęborskiemu,  

5. Członek zespołu- główny księgowy szkoły  podległej Powiatowi 
Lęborskiemu,  

6. Członek zespołu- kierownik administracyjno - gospodarczy szkoły  
podległej Powiatowi Lęborskiemu,  

7. Członek zespołu- sekretarz jednostki oświatowej podległej Powiatowi 

Lęborskiemu,  
Do zadań zespołu ds. standaryzacji zatrudnienia i płac pracowników 

administracji i obsługi w szkołach i placówkach oświatowych podległych 
Powiatowi Lęborskiemu należy ustalenie standardów zatrudnienia i płac 
pracowników administracji i obsługi w szkołach i placówkach 

oświatowych podległych Powiatowi Lęborskiemu.  
Zespół rozpocznie pracę z dniem podjęcia uchwały i zakończy                         
w momencie przyjęcia przez Zarząd Powiatu wypracowanych standardów  

zatrudnienia i płac pracowników administracji i obsługi w szkołach               
i placówkach oświatowych podległych Powiatowi Lęborskiemu. 

Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 151/08 oraz zaproponował, aby 
prace zespołu zostały zakończone do dnia 30 listopada br. 
/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
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4) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania 

komisji konkursowej w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 
dyrektora Powiatowego Centrum Edukacyjnego– Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 2 w Lęborku. 
Zarząd zdecydował, aby przewodniczącym Komisji Konkursowej został 
Wicestarosta Wiktor Tyburski, a przedstawicielami organu prowadzącego 

byli: członek Zarządu Tomasz Tutak oraz Starosta Ryszard Wenta.                   
W związku z powyższym podjęto uchwałę nadając jej numer 152/08. 
/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
5) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania 

komisji konkursowej w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 
dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno-Handlowych w Lęborku. 
Zarząd zdecydował, aby przewodniczącym Komisji Konkursowej został 

Wicestarosta Wiktor Tyburski, a przedstawicielami organu prowadzącego 
byli: członek Zarządu Tomasz Tutak oraz Starosta Ryszard Wenta.                     

W związku z powyższym podjęto uchwałę nadając jej numer 153/08. 
/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

6) propozycję rozwiązania kwestii wychowanków szkół ponadgimnazjalnych 
w internacie przy Specjalnym Ośrodku Szkolno- Wychowawczym                        

w Lęborku. Naczelnik poinformowała, iż grupą uczniów szkół 
ponadgimnazjalnych opiekowali się wychowawcy zatrudnieni w SOS-W             
w ramach godzin ponadwymiarowych bez dodatku trudnościowego. 

Planowany łączny koszt wynagrodzeń dla wychowawców na rok 2008 
wynosi 47.533,89 zł. Zgodnie ze statutem grupa wychowawcza powinna 
liczyć maksymalnie 35 osób. Do tej pory wg rozeznania w 2006 roku były 

22 osoby, w 2007 32 a roku bieżącym 24 osoby. Tygodniowy wymiar zajęć 
opiekuńczo- wychowawczych z grupą w internacie wynosi 49 godzin. 

Naczelnik dodała, iż za zgodą organu prowadzącego można zatrudnić 
opiekuna nocnego. 
 Zarząd wyraził zgodę, aby utworzyć internat w strukturach 

Powiatowego Centrum Edukacyjnego- Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
nr 2. Należy złożyć wniosek o dofinansowanie z rezerwy 0,6 % do MEN, 

ewentualnie zwiększając ilość zadań dydaktycznych ( wychowawczych). 
/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 
 
1) sprawozdanie kwartalne z przeprowadzonych kontroli w jednostkach 

budżetowych w okresie od 01 kwietnia 2008 r. do 30 czerwca 2008 r. 
Kontrole zostały przeprowadzone w następujących jednostkach: 

– Powiatowy Urząd Pracy, 
– Młodzieżowy Dom Kultury, 
– Powiatowe Ognisko Artystyczne, 

– Specjalny Ośrodek Szkolno- Wychowawczy, 
– Poradnia Psychologiczno- Pedagogiczna, 
– Placówka Wielofunkcyjna nr 2 „Dom w Ogrodzie”, 

– Placówka Wielofunkcyjna nr 1. 
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Zarząd zapoznał się i przyjął do wiadomości sprawozdanie stanowiące 
załącznik numer 5 do niniejszego protokołu. 

 
2) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie harmonogramu 

realizacji dochodów i wydatków Powiatu Lęborskiego w 2008 roku. 
Zmiany harmonogramu dotyczą poszczególnych jednostek. O zmianie 
harmonogramu jednostki budżetowe, inspekcje i służby powiatowe 

powiadomione zostaną w terminie 7 dni od daty podjęcia uchwały.  
Zarząd podjął uchwałę nadając jej nr 148/08. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

3) informację o potrzebie przekazania do 15.08 br. informacji do 

Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego o jakie środki Powiat będzie 
aplikował w 2009 roku jak i w dwóch kolejnych latach. Skarbnik dodała, 
iż Wieloletni Plan Inwestycyjny został uzupełniony o zadania w sprawie 

których podjęto uchwały m.in. na przebudowę drogi powiatowej nr 
1306,1322, budowę Sali gimnastycznej oraz termoizolację. W związku              

z powyższym o dofinansowanie na ich realizację Powiat będzie się starał. 
Zarząd przyjął informację. 
 

4) informację dot. udzielenia kredytu długoterminowego na sfinansowanie 
planowanego deficytu budżetu Powiatu Lęborskiego w kwocie 5.160.000 

PLN. Wpłynęły dwie oferty. Najkorzystniejsza oferta z punktu widzenia 
kryterium oceny ofert wysokość oprocentowania kredytu-6,57% złożył 
Bank Spółdzielczy Łeba. 

Zarząd zatwierdził wybór najkorzystniejszej oferty tj. Banku 
Spółdzielczego w Łebie. 
/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
Sekretarz Powiatu p. Danuta Mikołajczyk przedstawiła: 

 
1) prośbę p.o. Dyrektora PCE- ZSP nr 2 p. Artura Obolewskiego o udzielenie 

pełnomocnictwa niezbędnego do końcowego rozliczenia projektu Leonardo 

da Vinci „Doskonalenie umiejętności uczniów klas zawodowych w zakresie 
współpracy z uczniami z innych krajów”. 

Zarząd wyraził zgodę na udzielenie pełnomocnictwa do dokonywania               
w imieniu Starostwa Powiatowego wszelkich czynności związanych                    
z rozliczeniem umowy z Krajowa Agencja Programu Leonardo da Vinci na 

realizacje w/w projektu. 
/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

Ad 3) 
 

Starosta p. Ryszard Wenta przypomniał, iż z radcą prawnym                     
p. Maciejem Pohl została podpisana umowa zlecenia na sporządzanie 
dokumentacji niezbędnej do utworzenia Związku Powiatów Lęborskiego                  

i Słupskiego, którego celem ma być realizacja celu publicznego w postaci 
zapewnienia i rozwijania zbiorowej komunikacji autobusowej na obszarze 
właściwości obu Powiatów z uwzględnieniem potrzeb lokalnej społeczności. 

Radca prawny p. Maciej Pohl dodał, iż na koszty funkcjonowania 
związku będą się składały m.in. koszty związane z siedzibą, wyrobem 
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pieczątek, tablicy informacyjnej, prowadzeniem konta bankowego, 
księgowością jak i sprawy związane z prowadzeniem korespondencji. Związek 

powinien trwać minimum 5 lat. Jednak w drodze decyzji administracyjnej 
Minister Skarbu może skrócić ten termin uwzględniając sytuację 
ekonomiczną spółki oraz aktualne potrzeby jednostki samorządu lub 

związku jednostek. 
Zarząd po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Powiatu 

Lęborskiego w sprawie utworzenia związku powiatów z Powiatem Słupskim 
przyjął projekt oraz wniósł o zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu 
Lęborskiego na dzień 28.07.2008 r.  w celu podjęcia w/w uchwały. 

Starosta p. Ryszard Wenta dodał, iż należałoby przekazać informację 
do Ministerstwa Skarbu, którego podstawą byłaby podjęta przez Radę 

uchwała o przystąpieniu do tworzenia związku z powiatem słupskim, aby 
pod tym kątem prowadzono rozmowy z ewentualnymi chętnymi chcącymi 
nabyć akcje. 

/3 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania, 1 osoba nieobecna na 
posiedzeniu/ 

 
Ad 4) 
 

Starosta p. Ryszard Wenta poinformował, iż w związku z prowadzonymi 
pracami na wjeździe przed budynkiem Starostwa, zauważono, iż znajdujący 
się tu klomb nie jest umiejscowiony symetrycznie na osi budynku- droga 

wjazdowa. Aby polepszyć wizualizacje i ustawić maszty symetrycznie przed 
budynkiem Starostwa wskazane byłoby zmniejszenie klombu z jednej strony. 

W związku z powyższym należy zakupić dodatkową kostkę brukową w kwocie 
7.800 zł. Prace będą mogły być prowadzone po uzyskaniu zgody 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. 

Zarząd wyraził zgodę na zaproponowane rozwiązanie przedstawione przez 
Starostę p. Ryszarda Wentę. 
/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
Następnie poruszono sprawę zagospodarowania terenu przed Starostwem,               

w szczególności ścieżek komunikacyjnych. Najlepszym wyjściem byłaby 
wymiana chodnika na kostkę brukową. Koszt wymiany szacowany jest na 
kwotę 20.000 zł. Z uwagi, iż teren należy do Miasta Lęborka, przed 

przystąpieniem do wykonania prac należy zwrócić się do Miasta o wyrażenie 
zgody na ich wykonanie. 

/3 głosy za, 1 osoba wstrzymała się od głosu, 1 osoba nieobecna na 
posiedzeniu/ 
 

Zarząd wyraził zgodę na zlikwidowanie bramy wjazdowej do garaży na terenie 
Starostwa. 
 

Starosta p. Ryszard Wenta poinformował, iż Wojewoda Pomorski wyraził 
zgodę, aby nabyć nieruchomość w Ługach za 5 % jej wartości. 

 
Starosta p. Ryszard Wenta poinformował, iż Miasto zaproponowało, aby na 
placu zieleni za budynkiem ZSO nr 1 zrobić parking ogólnodostępny. Należy 

spotkać się z dyrekcją szkoły i zaznajomić się z ich propozycją na 
zagospodarowanie tego terenu. 
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Zarząd wyraził zgodę na zmianę przeznaczenia środków z zakupu paliwa dla 

Komendy Powiatowej Policji w Lęborku na zakup laptopa. 
/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

Ad 5) 
 

Protokoły z posiedzeń Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 100/2008, 101/2008 
oraz 102/2008 zostały przyjęty bez uwag. 
 

Na powyższym protokół zakończono. 
 

Protokołowała:  
Żaneta Płotka 


